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Referat  
 

1. Godkendelse af referat fra d. 25/9-2012 

Referatet blev godkendt og man blev enige om at man vil sætte dem ind på intra straks efter 
bestyrelsesmøderne. 

2. Samarbejde i bestyrelsen. 

Der blev her gennemgået arbejdsgangen i bestyrelsen. Vi blev enige om at vi skulle hjælpe 
hinanden med opgaverne og at der bliver sendt en opsamling ud blandt bestyrelsen ca. 1. gang 
hver 14 dag så vi hele tiden er up to date. 

3. Økonomi. 

Den ser godt ud og orkesterets økonomi er sund. 

4. Nodeudvalget. 

Det kører der ud af og man arbejder på højtryk. 

5. Brass lørdag. 

Der er rimelig tilmelding. Det halter lidt på nogle stemmer. 

Forplejningen er på plads og der er et top team af undervisere klar til fight. 

6. Julekoncerterne. 

Et lille hold til Julemærkemarchen. 

Kirkekoncerten bliver ikke til noget da de ikke har penge til at betale for det. 

Vedr. et Hjerte for alle koncerten i Sønderjyllands hallen, her har vi pænt taget nej tak da der er nok 
andet at spille til i denne måned. 

Sygehus koncerten kontakter Joan Pål og aftaler pris. 
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7. Nytårskoncerten. 

Belysning aftales med Lars og hvad pris dette vil koste. 

Alex har igen i år sagt ja tak til opgaven som den person der skal styre slagets gang. 

Der skal undersøges om det bliver nødvendigt med et sanganlæg. 

Kontrakten skal gennemgås med Peter Autzen vedr. div. betalinger ( Blomster o.s.v) 

Rørklokker vil Martin Tuba låne. 

Gunnar ordner alt med danserne. 

Første halvdel bliver i uniform. Anden del i pænt tøj (smoking eller jakkesæt for herrerne og mørke 
kjoler for damerne)  

Der må først komme hatte og andre pynte ting frem når vi starter på Happy New Year. 

Vedr. udskænkning af champagne undersøges det om hallen betaler champagnen og vi så ser om vi 
kan få medlemmer fra skoleorkesteret og Den Sønderjyske Garde til at hjælpe. Dette tager Matæng 
sig af. 

Gunnar undersøger om ALT tv kommer om optager koncerten. Noget af dette kan så senere bruges 
til den nye hjemmeside. 

Vedr. ekstra øve aften vil Joan spørge medlemmerne om man op til koncerten er indstillet på at 
gøre det enden onsdag og torsdag og så generalprøve lørdag. 

Eller om man skal tage torsdag og fredag og så generalprøven lørdag. 

Vedr. optræden vil der blive fremlagt bestyrelsen og dirigenten en drejebog om dette. 

8. Ny hjemmeside. 

Der er sat gang i dette. Jeppe kommer med et oplæg som så fremlægges for bestyrelsen og så 
tilpasses efter de ønsker der måtte være. 

Udvalget vedr. siden er Jeppe, Jørgen og Matæng 

9. Trailer reklame. 

Traileren køres ud til Hottryk. Vedr. sponsor arbejder Matæng og Gunnar med at få dette på plads. 

10. Næste møde. 

d. 5/12-2012 kl. 19 hos Matæng. 

       11.   Eventuelt 
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